
Per mail bij de Statengriffie binnen gekomen 
 
 
 
 
>>> "B. Buskes" <bbuskes@hetnet.nl> 9-3-2011 21:45 >>> 
Geachte leden van provinciale staten Drenthe, 
  
Allereerst onze felicitaties met uw benoeming. We hopen ook de komende periode op een goede en 
prettige samenwerking. 
  
De reden waarom we u direct na uw benoeming schrijven ligt gelegen in het feit dat m.b.t. Hoogeveen 
als IC station de tijd nu rijp is om met de provincie Groningen en de NS om de tafel te gaan zitten om 
alsnog tot een voor alle partijen bevredigende oplossing te komen. We willen de ontstane patstelling 
doorbreken waarbij NS heeft besloten de huidige dienstregeling Zwolle-Groningen te handhaven 
waardoor Groningen en Assen niet de door hen gewenste vierde trein krijgen en Hoogeveen geen IC 
station wordt. In bijgesloten pleitnota 3 schetsen we de huidige situatie en de oplossing voor zowel 
Drenthe als Groningen. 
Nieuw is het feit dat een ruime meerderheid van de Drentse partijen zich uitgesproken heeft voor een 
provinciale financiële bijdrage om Hogeveen IC station te realiseren. Alleen VVD en CU spraken zich 
tegen een financiële bijdrage uit. Overigens is de VVD wel voorstander van Hoogeveen als IC station. 
Van de CU weten we dit (nog) niet. 
We verzoeken u om te bevorderen dat er z.s.m. door het college van gedeputeerden stappen worden 
ondernomen om te komen tot gesprekken met NS en de provincie Groningen. 
  
Volledigheidshalve melden we u nog dat ook de tweede kamer en het LOCOV ( Landelijk Overleg 
Consumenten Organisaties Openbaar Vervoer ) nog altijd achter Hoogeveen als Intercity 
station staan. 
  
Met vriendelijke groet, 
Ben Buskes 
GroenLinks Hoogeveen 
(alle partijen in Hoogeveen zijn voorstander van Hoogeveen IC station) 
0528-352239 
  
  
 


